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§ 19. Övrig 

Petra Schagerholm (MP) ställde en fråga kring Haga staden kopplat till 

besöksutvecklingen och tillgång till hotellrum. Olle Zetterberg meddelade att en 

hotellrapport kommer att presenteras till nästa styrelsemöte. Inga övriga frågor förelåg 

och ordföranden avslutade mötet. 
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